
oŠ LoG - DRAGoMER
DRAGoMER, Šobka uIica 1, 1351 BREZoVICA pri LJ.

TEL.: 0{/75 71 320 GSM: 041 638 701
e-pošta: qroup1 .osl iloq@quest.arnes.si
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ZAPISIIIK

2. redne seje Sveta staršev šole v šolskem letu2022123,zdne23.2.2023,
s pričetkom ob 18:00 v zbornici šole

Prisotni:
- predstavniki oddelčnih skupnosti (gl. listo prisobrosti - predstavnica 4. a raneda ga. Urša Volk je

bila prisotna preko video konference, manjkajo predstavniki2. a - Darja Pečko, 4.b _ Boštjan Kušar,
6. b - Tjaša Perenič Hcinn in 7. b oddelka - Tina Krištofelc Vidmar),

- ravnateljica šole: Mihaela Mrzlikar,
- pomočnica ravnateljice: Nina Ciuha Cerkovnik
- vodja enote PŠ Bevke: Mateja Zlobko,
- svetovalna delavka: Barbara Sigulin,
- predstavniki sveta staršev vrtca (na začetku za predstavitev Razvojnega načrta).

Dnevni red:
1. Sprejem dnevnegareda.
2. Imenovanje zapisnikarja.
3. Razvojni načrt oS Log - Dragomer (predstavitev in pobude staršev).
4. Pregled zapisnika zadnje seje in pregled uresničitve sklepov ter potrditev zapisnika.
5. Učno-vzgojni rezultati in spremljanje vzgojnega načrta ob zaključku prvega ocenjevalnega obdobja v

šolskem lefi2022l23 (ga. Ciuha Cerkovnik).
6. obravnava poročil razednikov ob 2.(3') roditeljskem sestanku.
7 ' Pobude in vprašanja.

Ad 1.
Predlagani dnevni redje bil soglasno sprejet. Prisotnihje 17 predstavnikov (2 predstavnika staršev zastopata
po 2 oddelka) za 19 od23 mohtih oddelkov. Predstavnica 4. a oddelka sejo spremlja na daljavo. S tem je seja
sklepčna.
SKLEPšt.1:
Dnevni red je bil soglasno sprejet.

Ad 2.
Za pisanje zapisnika je bil izbran g. Domen Cu$ati. Za overovitev zapisnika sta bila izbtana g. Aleš
Bertalanič in g. Bojan Perić.
SKLEPšt.2:
Za pisanje zapisnika je bil izbran g. I)omen Cukjati. Za overovitev zapisnika sta bila izbrana g. Aleš
Bertalanič in g. Bojan Perić.

Ad 3.
Ravnateljica predstavi delo strokovne skupine za rarvojni načrt, ki je že delno oblikovala osnutek
Razvojnega načrta oŠ Log - Dragomer za obdobje 2023 _ 2028. osnutek predstavi in pozove predstavnike
staršev šole in vrtca, da na podlagi osnutka podajo predloge g. Mateju Jugovicu, na elektronski naslov
matejjugovic@gmail.com, do nedelje, 1'2. 3. 2023. Svefu staršev bo končna verzija ramojnega načrta
predstavljena na naslednji seji - predvidoma v maju 2023.
SKLEPšt.3:
Vsem predstavnikom staršev se pošlje po e_pošti osnutek Razvojnega načrta oŠ Log - Dragomer za
obdobje 2023 _ 2028. Starši do nedelje, t2. 3. 2023 pošljejo svoje predloge g. Mateju Jugovicu na
elektronski naslov: matei.iueovic@smail.com.
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Ad 4.
Zapisnik 1' redne seje Sveta staršev šole v šolskem letu2022/23 zdne'26.9.2022 je bil predstavnikom

Svlta staršev posredovan skupaj z vabilom na sejo po elektronski pošti. Na zapisnik ni bilo pripomb.

SKLEP št. 4:
Zapisnik 1. redne seje z dne,26.9.2022je bil soglasno potrjen.

Ad 5.
Pomočnica ravnateljice ga. Nina Ciuha Cerkovnik predstavi učno-vzgojne rezultate in spremljanje vzgojnega

načrta ob zaključku prvega ocenjevalnega obdobja v šolskem leu2022l23.
od 1. do 5. ranedaima37 učencev učne težave in primanjkljaje na enem ali več področjih in potrebujejo

stalne spodbude na učnem področju. Vključeni so v različne oblike dodatnega dela (dopolnilni pouk, IIIP,

DSP, učna pomoč preko javnih del . . .). V oddelkih od 6. do 9 . razreda je 25 učencev, ki imajo od ene do pet

negativnih ocen, 11 od teh ima tudi šibko ananje pri enem ali več predmetih. 17 učencev ima šibko znanje pri
enem do treh predmetih. Učenci, ki imajo negativne ocene so učenci, ki imajo Že ođ zaćetka šolaqja učne

teŽave, nespodbudno okolje in ne obiskujejo ponujenih oblik pomoči v šoli. Učence ves čas spodbujamo in
vključujemo v razl1ćne oblike pomoči.
Starši želijo poleg prikaza števila negativnih učencev tudi prikaz števila učencev, ki dosegajo izjemne učne

reniltate in več komentarja ob prikazanih grafih.

Starši so med drugi- omenili, da se nekateri učenci ne upajo spraševati učiteljev v šoli, če česa ne

znajo ali razumejo. Ravnateljica je povedala, da je to lahko res problem, saj nekateri nič ne

vprašajo, čeprav jih učitelji pozivajo k temu. Da pa učenci kaj vprašajo, se morajo prej kaj naučiti,
da znajo postaviti vprašanja. Pogosto pa se vprašanja pojavijo šele tik pred ocenjevanjem, ko se

pričnejo učiti. V večini pa so učitelji veseli, če učenci postavljajo vprašanja v mezi s snovjo.
Tako starši predlagajo, da predstavniki staršev vseh oddelkov obvestimo vse starše po e-pošti, da

naj se pogovorimo doma z otroki in jih spodbudimo k večjemu sodelovanju in postavljanju vprašanj
pri pouku ter da "se postavijo zase".
SKLEPšt.5:
Na pobudo statšev bomo v poročilo o učno-vzgojnih rezultatih na koncu 1. ocenjevalnega obdobja
vliquein tudi podatke o številu učno uspešnejših učencev in obsežnejšo obrazložitev podatkov.

Ad 6.
Ravnateljica je podala nekaj bistvenih pripomb in pobud staršev, ki so bile podane v zapisnikih 2.(3.)

roditeljskih sestankov ali posredovane pred sejo sveta staršev. Pri posamemih temah je prišlo do tar;prave:

Starši 1. a oddelka Želijo, da se planiran pohod na Špičko v 1. razredu izvede. Ravnateljica pove, da je
preyoz zelo drag, ker gre za celodnevni najem avtobusa. Pomočnicaravnateljice pove, daje glavnividik
imedbe pohoda ocena pripravljenosti otrok na tak pohod. V lanskem letu se je izkazalo, da vsi učenci
niso fizično sposobni za inedbo zahtevnejšega pohoda. Poleg tega je prišlo v šolo kar neknj otrok z
neprimerno obutvijo, zato so zaradi varnosti in preprečitve poškodb ostali v šoli.
Starši 3. b so izpostavili vprašanje glede promocije dejavnosti na šoli, in sicer kako je s promocijskim
materialom, ki ga imajalci prinašajo v šolo. Drugo vprašanje pa se nanaša na predstavitev dejavnosti
učencem. Ravnateljica pove, da smo že v juniju vse nmanje izvajalce, ki inajajo interesne dejavnosti za
naše učence pomali k oddaji podatkov in kontaktov, ki smo jih nato poslali v obvestilu preko e-Asistenta
vsem staršem. omenjeni inajalci so svojo dejavnost lahko tudi predstavili, po predhodnem dogovoru s
pomočnico ravnateljice. Za promocijski material, ki ga različni inajalci prinašajo v šolo imamo na vof o
mizico, kamor letake odlagamo in jih straši in učenci lahko po želji vzamejo. Seveda ponujeni material
predhodno pregledamo in ga lahko tudi izločimo, če se nam vsebina ne zdi primerna.

- v 4. a so izpostavili, da starejši učenci mlajšim ne dovolijo vstopa v sanitarije zaradi domnevnega

kajenja elektronskih cigaret, kar pa niso videli. To se je zgodilo enemu učencu. Ravnateljica pove, da
ves čas dobivamo informacije o vejpanju in kajenju, vendar nobenega učenca v prostorih šole in
pripadajočih futlkcionalnih zemljiščih še nismo videli pri tem. Ves čas inajamo dežurstva, izvedli smo
delavnice v 8. in 9. razredu in se z učenci pogovarjamo o omenjeni temi. Brez sodelovanja in
posredovanja staršev smo v šoli nemočni.

_ Starši 4. b in 5. b so izpostavili, da so šolske torbe pretežke. Ravnateljica pove, da je potrebno učencem
pregledati, kaj nosijo s seboj, na kar sta opozorili tudi razredničarki. Dogovorili so se, da bodo berilo in
nekatere učbenike občasno puščali v šoli.
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Starši 4. b zanima predlog uvedbe rekreativnega odmora v šoli. Ravnateljica pove, da smo pripravili
različne predloge, ki pa niso bili sprejeti. Poleg tega bi bilo potrebno spremeniti tudi čas pouka in Hišni
red. Ce ne bilo več preduti pa bi imeli učenci lahko tudi 8. ure zaradi delitev v učne skupine ter izvedbe
neobveznih in obvemih izbirnih predmetov. Tako bi bilo vmes več prostih ur in čakartja učencev na
pouk. Problem pa bi se pojallil tudi pri organizaciji prevozov zavozače.
Starši 7. b so izrazili zaskbljenost zaradi daljše odsotnosti učitelja slovenščine. Rovnateljica pove, da se
na štiri ponovljene razpise ni nihče javil, zato smo bili prisiljeni prilagoditi urnik in združevati učne
skupine' Večino pouka polviva ga. Brozovič, le po eno uro v 7. a in 7. b poučuje kttjiževnost ga. Mojca
Bašič.
Predstavnica staršev 7..c je v naprej poslala vprašanja. Na vprašanja smo predhodno odgovorili in jih
nismo posebej izpostavljali na svetu staršev.
Stafši 9. a so izpostavili problematiko zabave po valeti. Ravnateljica pove, da šola za to ni pristojna in
daje to odgovornost staršev.
Predstavnica staršev 4. c omeni, da so starši iz Bevk, ki imajo otroke v višjih ranedih izpostavili, da so
učenci iz Bevk pogosto šikanirani s strani ostalih učencev. Na vprašartja smo odgovorili.
Pri problematiki kajenja in vejpanja smo predstavnike staršev pozvali, da ponovno pozovemo
starše svojih odđelkov, da se doma pogovorijo z otroki glede te problematike in še posebej, da
naj otroci javljajo take đogodke vodstvu šole.

Ad 7.
Na to točko ni bilo razptave

Seja se je zaključila ob 20:00.

Zapisala in dopolnila:
Nina Ciuha Cerkovnik
(po ročnem zapisu zapisnikarja Domna Cukj
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r-P' I-O G- Predsednica sveta staršev šole:
Hajdi Kosednar
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o lista prisotnosti,
o analiza učno-vzgojnih rezultatov ob zaključku 1' ocenjevalnega obdobja v šol. letu 2022/23,
o pripombe staršev naL. (3.) roditeljskih sestankih.
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